
REFERAT AF ORDINÆR GENERALFORSAMLING SKOVVÆNGET
som var indkaldt til den 19.april 2020, aflyst på grund af corona-virus, og
flyttet til den 20. juni kl. 10.00 afholdt på græsplænen hos Sigurd Lauritsen
(i regnvejr).

 DAGSORDEN:

1. Valg af dirigent:             Per Z. Jessen valgt
2. Kontrol af fuldmagter:    Ingen

3. Formandens beretning:  Vedlagt
 Kommentarer til beretningen:
Der er problemer med bevoksningen i grøften, det bliver nødvendigt med en 
form for oprydning da beplantningen er for høj.
I nr. 12 har de problemer med søen, som de vil tale med naboen om, da vandet
kommer derfra (en anden grundejerforening). Sigurd L.og Lars Beier tager en snak efter
generalforsamlingen om problemet.
Der var forslag om en ”stærk mand” til oprensning af bevoksningen i grøften, evt.
fast hvert år, der er penge på budgettet til det.

4. Regnskabet: Blev gennemgået af Verner Jensen, og regnskabet godkendt.

5. Budgettet for 2020 blev gennemgået og godkendt.
Kommentarer:
Stensætningen ved grøften er ved at falde sammen, den skal ordnes når grøften på
et tidspunkt bliver renset op.

6. Indkomne forslag: Ingen
.
7.Valg af sekretær for en 2-årig periode: Miriam Holst blev valgt.
8. Valg af kasserer for en2-årig periode: Gitte Nordgaard blev valgt.

9. Næste generalforsamling bliver lørdag den 24.april 2021 kl.10.00 på Kulhuse Kro.

10. Eventuelt:
Vi diskuterede problemerne omkring støj af maskiner og andre ting. Vi var alle enige
i, at man tager kontakt til naboer hvis man har problemer med støj, MEN.. vi skal have 
lov til at færdes på veje og have lov til at holde pauser som det passer en, uden at få at
vide, at man er på forbudt område. Vi må og skal alle være her, og have det rart.

Vejgennemgang og frokost er aflyst i år. Men bliver næste år 2021 den 5. juni.

Generalforsamlingen gennemført i regnvejr på klapstole (Så har vi prøvet det)
21 personer fra 14 husstande deltog.

RIGTIG GOD SOMMER TIL ALLE!
Pas godt på hinanden i disse corona-tider!

På bestyrelsens vegne
Miriam Holst


